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تیم فوتبال استقلال بر اساس انتظاری که از این تیم می رفت، در دیداری 

یکطرفه مقابل النصر عربستان شکست خورد تا رؤیابافی های هواداران 

این تیم در آسیا به این ترتیب به پایان برسد. درباره تمام دلایلی که باعث 

شده تا استقلالی ها فصل مصیبت باری را سپری کنند، دقایقی با جلال 

چراغپور، کارشناس فوتبال به گفت وگو نشستیم که در ادامه مشروح آن 

را از نظر می گذرانید.

می خواهیم استقلال-النصر را با رویکردی متفاوت بررسی کنیم. با توجه به 

نتیجه بازی رفت، هواداران استقلالی امید زیادی به بازی برگشت داشتند، 

اما گویا این امید واهی بود.  

اجـــازه بدهید در ابتدای گفت وگو آرامش به وجود بیاوریم و صحبت را با یک 

ضرب المثل آغاز کنیم. حتما شـــنیده اید که می گویند کســـی که باد بکارد، 

طوفان درو می کند. این مصداق وضعیت فعلی است که در استقلال به وجود 

آمده. به طور کلی هر حادثه ای، به خصوص حوادث فوتبالی، چه برای بارسا 

و منچستر باشد و چه استقلال، این حوادث یک شبه و یک هفته ای و یک ماهه 

اتفاق نمی افتد. این یک پروســـه اســـت که وقتی شروع می شود، آن هایی که 

خبره اند کم و بیش متوجه می شوند که این تیم یا مجموعه دارد وارد یک پروسه 

مثبت یا منفی می شود.

بنابراین می توان دلایل وضعیت فعلی استقلال را هم بررسی کرد.  

این پروســـه ای که منجر به باخت ها و ناکامی های پیاپی می شود، پروسه ای 

است که استقلالی ها در گذشته هم آن را دیده اند اما درس نگرفته اند. این تیم 

در همین مرحله 6 گل هم در گذشـــته خورده است. اگر همان زمان پشت آن 

نتیجه را نگاه می کردیم چه اتفاقی افتاد که تیمی مثل استقلال با آن عظمت 6 

تا از یک تیم اماراتی بخورد و آنجا پروسه را شناسایی می کردیم و باور داشتیم 

 امروز هم این ناکامی های عظیم و پیاپی ایجاد 
ً
به علمی بودن حوادث، مطمئنا

 پشت هر حادثه ای یک سری عوامل قرار دارد. به طور مثال 
ً
نمی شدند. مطمئنا

در همین اســـتقلال، یک مربی می آید که بدون اینکه شکست بخورد، همه 

رکوردها را می شکند، اما در مواجهه با آن مربی که می بینیم بازار فوتبالی به دنبال 

اوســـت، طوری برخورد می کنیم که او هم مجبور شود، طوری جواب بدهد 

که »من با هرکسی شام نمی خورم« و... یعنی اتفاقاتی می افتد که ما آن ها را در 

نظر نمی گیریم. بعد وقتی بر اثر این اتفاقات حادثه بزرگ تری محقق می شود، 

تازه متوجه می شویم که چه فاجعه ای رخ داده است.

 به وضعیت تیم در زمان فعلی برسیم. چطور مشکلات گذشته را می توان 

به امروز وصل کرد؟  

در همین زمان حال باید ببینیم برای حل مشکل و برون رفت از آن چه تفکراتی در 

سر رؤسا و تصمیم گیران استقلال بود؟ از کجا شروع کردند و به کجا رسیدند؟ 

به نظر می رسد فقط چیزی که در ذهنشان بود این است که چه چیزی می تواند 

ســـیبل محکم تری شود که این ها پشتش جبهه گرفته و آن سیبل حکم سپر را 

پیدا کرده و از خودشـــان دفاع کند. یا مثلا کاری کنند که زمان مدیریت شان را 

طولانی تر کنند. البته این اتفاق در نقاط دیگر فوتبال مان هم دارد می افتد. شاید 

یک الگو باشد برای بیشتر ماندن! این در حالی است که در این مدت از فکرها، 

 به این فکر نکردند 
ً
اسم ها، آدم ها و طرح های مختلف استفاده کردند، اما اصلا

که این فوتبال شامل رفتار فیزیکی و رفتار ذهنی بازیکنان می شود و این رفتار 

هم چیزی نیست که یک شبه و یک ماهه مطیع یک تفکر شود. یعنی تفکر قبلی 

را رها کند و یک ماه بعد مطیع یک تفکر دیگر شـــود. خصوصیات فیزیکی و 

رفتاری اش را عوض کند، در حالی که این شغلش است و همواره با خطر و در 

معرض آسیب دیدگی زندگی می کند. در این مدت ببینید که هر کسی که آمده، 

یک تفکر با خودش آورده و بازیکن موظف است که اول تغییر کند، بعد تفکر 

را قبول داشـــته باشـــد و سپس آن را با جان و دل بپذیرد و در نهایت آن را انجام 

بدهد. همه این ها امسال در استقلال امتحان و سوار شده و نتیجه اش هم شد 

بازی در برابر النصر. باز هم جای شکرش باقی است که آن 6 تا تکرار نشد.

 در سال های اخیر در اســـتقلال شاهد ثبات در هیچ جایگاهی 
ً
اساســـا

نبوده ایم، ضمن اینکه برخی اتفاقات و حوادث ســـال های اخیر باعث 

شده تا هواداران این تیم همواره ذهنیت داشته باشند. به نظر می رسد این 

عوامل اصلی ناکامی های این تیم در سال های اخیر باشد.  

جز این ها یک مورد دیگر هم هست که خود پیشکسوتان استقلال با تمام وجود 

به نام این تیم وفادار نیستند! در حالی که می بینیم در تیم های دیگر، حتی تیم هایی 

مانند سایپا یا پیکان، بازیکنانی دارند که با تمام وجود پای تیم خود می ایستند. 

در همین پرسپولیس نفراتی مانند پروین، پیروانی و کریم باقری هستند که واقعا 

ستون جمع شدن آن مجموعه زیر خیمه اند. اما استقلال از چنین پیشکسوتانی 

برخوردار نیست. پس یکی دیگر از عواملی که استقلال به این روز افتاده همین 

است که استقلال پیشکسوت وفادار ندارد. بنابراین، مدیران نوسان دار و نداشتن 

پیشکسوت وفادار و سنگین وزن که پای کار بیایند و بنشینند و آستین خود را بالا 

بزنند، بزرگ ترین عواملی هستند که امروز به این تیم آسیب زده اند.

به زمین مســـابقه برگردیم. مشکل اصلی این تیم در زمین و در ساق پای 

یکنان چیست؟   باز

آنچه که در استقلال اتفاق افتاده این است که افرادی که دارند برای این تیم فوتبال 

بازی می کنند، هنوز استقلالی نشده اند. مثلا اگر فوتبالی که روزبه چشمی بازی 

می کند، ده نفر دیگر هم با همین کیفیت برای این تیم بازی می کردند، استقلال 

هرگز به این حال و روز نمی افتاد!

منظورتان از کیفیت، تعصب آن هاست؟  

منظورم استقلالی بودن است نه تعصب! اگر بگویم تعصب، می گویند تعصب 

داریم و تعصب تیم را می کشیم، بلکه برخی که اسم نمی آورم، دارند ادا و اصول 

هم در می آورند، در حالی که با ادا و اصول کار درست نمی شود. اینکه الکی 

خودت را زمین بزنی یا الکی داد بزنی. در مجموعه ای که دارند در زمین بازی 

می کنند، فقط یک نفر یعنی روزبه چشمی با تمام وجود در زمین بازی می کند، 

در حالی که شما وقتی در گذشته این تیم را نگاه می کردید، این تیم از خط دفاعی 

تا خط حمله پر بود از بازیکنانی که این شکلی بودند.

یکنانش باخت؟   یعنی معتقدید که استقلال به طرز رفتار باز

ایـــن تیم مقابل النصر فقط یک گل تاکتیکی خورد! دو گل دیگر روی همین 

ادا و اصول به ثمر رســـید. نکته مهم دیگر اینکه دوستان دو روز است به این 

تیم آمده اند و می خواهند بیلدینگ آپ مدرن بازی کنند، در حالی که مقابل 

آن ها 5 بازیکن پرس کن حضور داشتند که دو سال است دارند تمرین پرس 

می کنند. به نظر شما با یک هفته کار، ساختن مدرن از جلوی دروازه می شود 

دو ســـال پرس هماهنگ را از کار انداخت؟ وقتی تیم مقابل مربی درست و 

حسابی جهانی دارد و بیشتر بازیکنانشان هم مهره های مطرح جهانی هستند، 

آیا می توان با یک هفته کار و تغییر استراتژی آن ها را مهار کرد؟ همین رونالدو 

را در زمین آنالیز کنید که چطور در زمین حرکت می کند. آن ها هم ما را آنالیز 

می کنند و جلو ی ما هر بلایی می خواهند سرمان در می آورند، به خاطر اینکه 

رؤیایـــی بازی می کنیم، رؤیایی فکر می کنیم و رؤیایی برنامه ریزی می کنیم 

و نمی خواهیم واقعیت را بپذیریم. همه این ها باعث می شود تا شاهد حال و 

روز تیمی مثل استقلال با این وضعیت و ناکامی های پیاپی باشیم. اگر ده تا 

روزبه چشمی در استقلال در زمین بازی می کردند، هیچ وقت چنین نتایجی 

برای این تیم رقم نمی خورد.

کامی های استقلال: مدیران استقلال به دنبال سپر محکمی برای دفاع از خود هستند    گفت وگوی کارشناسی »فرهیختگان« با جلال چراغپور درباره دلایل نا

برخی در استقلال با ادا، بازی می کنند   
گر همه مثل چشمی بازی می کردند، وضع تیم این نبود              حوادث فوتبالی یک شبه اتفاق نمی افتد   باز هم خدا را شکر این تیم دوباره 6تایی نشد              ا

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

با شـــروع فصل جدید، عملکرد تیم چادرملو در مسابقات لیگ برتر خوب 

بود. اگر از دو شکست هفته اول و سوم مقابل سپاهان و ملوان فاکتور بگیریم 

آن ها نتایج قابل قبولی کسب کردند. برخی مواقع شاهد عملکرد مثبت این 

تیم بودیم به طوری که حتی آن ها به نیمه بالایی جدول رسیده و برای رقبای 

مدعی خط و نشان کشیدند. البته چادرملو نتوانست این روند مثبت خود را 

در همه بازی ها حفظ کند. بی تجربگی و اولین سال حضور در لیگ برتر شاید 

دلیل عدم ثبات آن ها در نتیجه گیری باشـــد. با این حال ضعف تیم چادرملو 

در ضربات آخر و عدم گل زنی نیز می تواند یکی از بزرگ ترین ایراد های این 

تیم در راه رسیدن به موفقیت به حساب بیاید. 

ضعیفنیستیم
چادرملـو کـه بـه خوبـی خـود را در نیمـه بالایـی جدول جا داده بـود حالا با 

۲۷ امتیـاز در شـرایطی یـک پلـه پایین تـر از ذوب آهن قـرار گرفته که حریف 

اصفهانـی نیـز ۲۷ امتیـازی اسـت. فاصلـه تیـم چادرملو با رقبـای بالاتر از 

 زیـاد اسـت و جبران این فاصله سـخت به نظر می رسـد. شـاید 
ً
خـود تقریبـا

بعـد از اینکـه سـعید اخبـاری و بازیکنانـش بـا نتایـج مثبـت برای هـواداران 

خـود توقـع ایجـاد کردنـد، جایـگاه نهم بـرای یزدی هـا راضی کننده نباشـد. 

سـعید اخبـاری، سـرمربی تیـم چادرملـو در ایـن مـورد بـه »فرهیختـگان« 

گفـت: »مـن فکـر نمی کنـم جایـگاه تیم مـا بـرای علاقه منـدان نگران کننده 

باشـد. می دانـم کـه عملکـرد تیـم مـا به شـکلی بـود کـه توقع ایجـاد کردیم 

امـا چـون در حـال حاضر در شـرایط مشـابهی بـا ذوب آهـن در جایگاه نهم 

 
ً
قـرار گرفتیـم، فکـر نمی کنـم عملکردمـان راضی کننـده نباشـد. مخصوصا

وقتـی بـا اتفاقاتـی نظیـر اتفاقـات بـازی بـا پرسـپولیس روبـه رو می شـویم 

بیشـتر حـس می کنـم کارمـان را خـوب انجـام دادیـم. مـن آدم نقد پذیـری 

هسـتم امـا نمی توانـم بپذیـرم که تیممان عملکـرد ضعیفی داشـته یا حداقل 

در حـال حاضـر ضعیـف شـده اسـت؛ چراکه ما سـه هفته پیش به اسـتقلال 

خوزسـتان سـه گل زدیـم و مقتدرانـه پیـروز شـدیم. در بـازی اخیـر مقابـل 

پرسـپولیس هـم همـه دیدنـد که چه اتفاقاتـی رخ داد و داوری چـه کار هایی 

کـه می توانسـت انجـام بدهـد و نکـرد. در بـازی بـا مـس هم حتی بـا وجود 

اینکـه شکسـت خوردیـم 5 موقعیـت قطعـی گل زنی داشـتیم و بـا یک گل، 

بـازی را واگـذار کردیـم. فوتبـال روی خـوب و بـد دارد و مـا بـا ایـن مسـائل 

کـه در فوتبال بوده و اسـت، ناآشـنا نیسـتیم.«

اشکالدرضرباتآخر
چادرملو در حال حاضر با ۷ پیروزی، 6 مساوی و ۹ شکست به عنوان یک 

تیم تازه وارد عملکرد بدی نداشته، اما از آنجا که در هفته های آخر نیم فصل 

اول روند خوبی در پیش گرفته بود توقع می رفت تا با شـــروع نیم فصل دوم 

نیز این روند را ادامه دهد، اما بازی با رقبای سرســـختی چون ســـپاهان و 

پرســـپولیس کمی این روند را متوقف کرد. هرچند آن ها در نیم فصل دوم از 

هفت بازی که برگزار کردند دو برد، سه شکست و دو مساوی کسب کردند، 

اما در شـــرایطی که رقابت ها حساس شـــده جایگاه خود را در نیمه بالایی 

جدول از دســـت داده و حالا کار سختی برای جبران امتیازات از دست رفته 

دارند. با این حال سرمربی چادرملو از عملکرد تیمش راضی است. او به ما 

گفت: »من از فوتبالی که تیمم بازی می کند راضی هســـتم اما قبول دارم که 

در ضربات آخر با اشکال هایی روبه رو هستیم. البته این هم بخشی از فوتبال 

اســـت اما برای ما راضی کننده نیست. می دانم که این اشکال تیم ماست و 

باید روی این موضوع بیشتر کار کنیم. تیم ما هرچند در ضربات آخر مشکل 

دارد اما به حریفان موقعیت کمی برای گل زنی می دهد. اگر ســـه هفته اول را 

کنار بگذاریم تمـــام اختلافات ما با حریفان در بازی هایی که باختیم روی 

یک گل بود. این می تواند به خاطر بی تجربگی تیم و مجموعه باشگاه ما در 

اولین فصل حضورش در لیگ برتر باشـــد. برخی بازی ها را بهتر باید کنترل 

می کردیم و موفق نشدیم.«

موفقیتدرخانهشکست
 بـا ایـن حـال ایـن تیـم در خانـه موفق تر نشـان می دهـد، آن هـا در نیم فصل 

اول در خانـه به هیـچ تیمـی نباختنـد. بـا ایـن حـال پس از گذشـت ۲۲ هفته 

از مسـابقات در بازی هـای دور برگشـت کار را بـا شکسـت مقابـل سـپاهان 

 نیـز بـا شکسـت مقابـل پرسـپولیس دیگـر بـه نباختن 
ً
آغـاز کردنـد و اخیـرا

در خانـه عـادت ندارنـد. اخبـاری در ایـن مـورد بـه مـا گفـت: »وقتـی در 

بازی هـای خانگـی مـا VAR وجـود نداشـت و فقـط در این بازی سیسـتم 

کمـک داور ویدئویـی را بـه یزد آوردند، برداشـت شـما چیسـت؟ ما در طول 

فصل تاکنون فقط در بازی ملوان و اسـتقلال و پرسـپولیس VAR داشـتیم. 

 VAR بـه خاطـر پرسـپولیس بـه یـزد آمـد. وقتـی از دقیقه یـک بازی 
ً
قطعـا

حرکت غیرورزشـی انجام شـده، داور ندیده و اتاق VAR هم ندیده اسـت، 

گاه بـه ایـن سـمت می رود کـه VAR بـرای آن ها و  ذهـن تماشـاگر ناخـودآ

تیمشـان بـه ایـن شـهر نیامـده اسـت. ایـن صحبتی کـه مـن می گویم حرف 

تماشـاگرانمان اسـت. آن هـا ناراحـت هسـتند. در شـرایطی VAR نسـبت 

بـه صحنه هـای مربـوط بـه تیـم مـا بی تفـاوت بـود کـه در صحنـه پنالتـی 

حواسشـان جمـع بـوده و دیدنـد کـه ایـن برخورد در حـدی نبوده کـه تبدیل 

بـه پنالتـی شـود، امـا اتفاقـی کـه در دقیقـه یـک بـازی رخ داد ندیدند، حتی 

خطـا هـم نگرفتنـد. حـالا اخـراج هیـچ، حتـی اخطـار هـم ندادنـد، بدون 

شـک خیلـی فـرق می کـرد کـه مـا ۹۰ دقیقـه بـا پرسـپولیس ۱۰ نفـره بـازی 

کنیـم یـا پرسـپولیس ۱۱ نفره!«

درخانهمیهمانبودیم
شرایط بازی چادرملو در یزد مقابل پرسپولیس بسیار متفاوت بود. ورزشگاهی 

که یزدی ها میزبانش بودند مملو از تماشاگران پرسپولیس شده بود و شایعات 

زیادی در رسانه ها و فضای مجازی در خصوص پرسپولیسی بودن مدیرعامل 

این تیم منتشر شد. به طوری که برخی ادعا می کردند همکاری لازم با هواداران 

چادرملو که بلیت بازی را تهیه کرده بودند، نشد و حضور در ورزشگاه برای 

پرسپولیسی ها راحت تر از هواداران چادرملو بود. سرمربی این تیم اما به دفاع 

از همکاران خود پرداخت و به »فرهیختگان« گفت: »این بحث ها مدیریتی 

است و من نمی توانم پاسخگو باشم. البته توزیع بلیت ها به دست مدیریت 

باشگاه ما نبود؛ از طرفی آقای عطایی یکی از اعضای هیئت مدیره و مدیرعامل 

تیم است. توزیع بلیت فقط به دست او نبوده و دیگران هم دخیل بودند. البته 

 می توانم بگویم 
ً
در این بازی تعداد تماشاگران پرسپولیس بیشتر بود و تقریبا

که ۷۰ به ۳۰ از ما بیشتر بودند. به همین دلیل نتوانستیم از جوی که همیشه 

تماشاگران در خانه برای ما به وجود می آورند برخوردار شویم. حتی می توانم 

بگویم که ما در این بازی میهمان بودیم.«

شناختازلیگبرتر
هرچند چادرملو نسبت به نیم فصل اول روز های سخت تری را می گذراند، اما 

عملکرد آن ها به طور کلی مثبت اســـت. این تیم روند خوبی دارد که حداقل 

هواداران یزدی را راضی کرده  است. بدون شک این شرایط برای فصل بعد ادامه 

نخواهد داشت و توقع از این تیم بالا می رود، اما بقای چادرملو قطعی به نظر 

می رسد و شاید یکی از اصلی ترین دلایل موفقیت این تیم که با بی تجربگی 

تمام وارد مســـابقات لیگ برتر شد، سابقه حضور سرمربی این تیم در جمع 

لیگ برتری ها بود. این مربی به ما گفت: »برای نتایج خوب، همه اعضای تیم 

تأثیرگذارند. ما سال گذشته نیز با امتیاز خوبی صعود کردیم. من ۷۰ درصد از 

شاکله تیم فصل قبل را حفظ کردم و یک تعداد بازیکن خارجی اضافه کردم. 

از طرفی ســـابقه حضور در لیگ برتر، چه به عنوان سرمربی و چه دستیار را 

داشتم و می دانستم جنس لیگ برتر چیست. خدا را شکر همه عوامل مجموعه 

دست به دســـت هم دادند و تا اینجا نتایج خوبی گرفتیم، اما نباید فراموش 

کنیم که هنوز ۸ هفته باقی است و فعل و انفعالات زیادی رخ خواهد داد.«

سعید اخباری در گفت وگو با »فرهیختگان«: VAR در بازی با پرسپولیس در صحنه هایی که می توانست به نفع ما باشد بی تفاوت بود

می دانم تیمم در ضربات آخر مشکل دارد

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمانشاه

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های  آ

فاقد سند رسمی

برابر رای شماره ۱4۰۳6۰۳۱6۰۰۱۰۱5۷6۲مورخه ۱4۰۳/۱۰/۱۹ هیات اول/ دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک تصرفات مالکانه 

بلامعارض متقاضی آقای/ خانم امجد رهروگرورانی فرزند علی به شماره شناسنامه 5۱۹ و کدملی ۳۲5۲۸۱۳۹۰4 

صادره از کرمانشاه به آدرس میاندربند قریه گروران 4دانگ مبنی بر صدور سند مالکیت نسبت به ششدانگ یک قطعه 

زمین مزروعی به مساحت 6۱۰۱/۷۸ مترمربع در قسمتی از پلاک ۲46 اصلی روستای گروران 4دانگ واقع در بخش 

حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک همچنین احراز مالکیت متقاضی نسبت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک از مالک 

رسمی علی رهرو گروران به متقاضی خریداری از مالک رسمی آقای/محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 

در دونوبت به فاصله ۱5 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 

داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱40۳/۱2/7 - تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱40۳/۱2/22

5704/م الف/۱2 سجاد مؤیدی -رئیس ثبت اسناد و املاک

مدرک: مســـعود زمانی فرزند عزیزاله دارای شناسنامه ۷۲۸ صادره اراک 

رشته: کارشناسی مدیریت آموزشی صادره از دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

ساوه مفقود گردیده و فاقد اعتبار است. از یابنده تقاضا می شود گواهینامه 

مذکور را به آدرس: اســـتان مرکزی - ساوه - کیلومتر 4 جاده نورعلیبیک - 

شهرک دانشگاهی خاتم الأنبیاء)ص( دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه به 

صندوق پستی ۳۹۱۸۷-۳66 ارسال نماید.

آگهی مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی استان همدان در نظر دارد یک واحد  ازاملاک مشروحه ذیل را 
ازطریق مزایده عمومی به فروش رساند. متقاضیان جهت کسب اطلاعات بیشتر به نشانی 
اینترنتی https://hamedan.iau.ir  مراجعه نمایند. الف: میزان سپرده شرکت در مزایده 
۱۸/۱۹4/۹۰۰/۰۰۰ ریال می باشد. ب: بازگشایی پاکت های مزایده در حضور متقاضیان 
و به صورت حضوری خواهد بود و تاریخ آن متعاقبا اعلام خواهد شـــد. ج: متقاضیان 
می توانند جهت دریافت اسناد مزایده به نشانی سایت دانشگاه آزاد اسلامی واحد همدان به 

نشانی اینترنتی https://hamedan.iau.ir  مراجعه نمایند. د: متقاضیان می توانند جهت 
هماهنگی و بازدید از املاک به نشانی های فوق الذکر از ساعت ۸ صبح الی ۱۲ با خانم 
آئینه با شماره ۰۹۱۸۳۱۹۰۱4۱ تماس حاصل فرمایند، متقاضیان اسناد مزایده را حداکثر 
تا ۱۰ روز پس از چاپ آگهی ســـاعت ۱4 به دفتر حراست دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
تویسرکان تحویل دهند. ر: هزینه های درج آگهی و تبلیغات به عهده برنده مزایده می باشد.
روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی استان همدان
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